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Abstract (en)
The mechanical connection of floor panels involves a groove (35) formed in the side edge (5) of a first panel (1) from upper (31) and lower (33) lips
and extending parallel to the side edge. On the side edge of a second panel is formed a tongue extending parallel to the side edge. In the groove is
formed a cavity (39) with a locking surface (16) running inclined to the upper side (3). On the tongue is formed a locking component with a locking
surface running inclined to the upper surface of the panel. Matching surfaces (14) in the groove and on the tongue act as buttresses for the locking
surfaces. The upper lip (31) covers the locking surface (16).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verbindung von Paneelen, insbesondere für Fußbodenpaneelen, die verbesserte Verriegelungs- und
Ausrichtungsstabilisierungseigenschaften aufweist, mit einem ersten eine erste Seitenkante (5) aufweisenden Paneel (1), wobei die erste
Seitenkante (5) eine erste obere Lippe (31) und eine untere Lippe (33) aufweist, die an der ersten Seitenkante (5) ausgebildet sind und eine sich
parallel zur ersten Seitenkante (5) erstreckende Nut (35) bilden, wobei die untere Lippe (33) einen Teil der Unterseite (7) des ersten Paneels (1)
bildet, wobei die Nut (35) eine an der unteren Lippe (33) ausgebildete erste Oberfläche (16) aufweist, die schräg zur Oberseite (3) des ersten
Paneels (1) verläuft, wobei die Nut (35) eine an der oberen Lippe (31) ausgebildete zweite Oberfläche (14) aufweist, die der ersten Oberfläche (16)
gegenüberliegt, wobei die erste obere Lippe (31) die erste Oberfläche vollständig überdeckt. <IMAGE>
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